

HOTEL INDIGO®

AN IHG HOTEL
ALISHAN



一泊二食 夏日親子遊 孩童入住免費 大人小孩一起FUN暑假

無邊際戲水池、熱水池、適合大人小孩的手作體驗活動

免費景點接駁服務盡在阿里山英迪格酒店！

陪孩子快樂過暑假，享受親子旅遊的樂趣與寶貝共度愉快夏日時光！

活動期間：2024/6/15-8/31

夏日專案價：\$12,999 起

(總價值\$21,930起，房價依不同房型及日期而異)

內含：

- 酒店住宿1晚 (價值\$12,128起)
- 【L'OCCITANE歐舒丹】夏日清爽馬鞭草旅行沐浴組
- ton'u 粟 餐廳 雙人晚餐 (價值\$6,996)
- ton'u 粟 餐廳 雙人早餐 (價值\$2,156)
- 1位11歲以下孩童免費入住並享免費早餐1客
- 奮起湖和阿里山森林遊樂區定點定時免費接駁服務
- 館內不定期免費活動
- 每筆訂房額外賺取 IHG優悅會 2,000積分
(入住兩晚以上，額外加贈 IHG優悅會 10,000積分)

注意事項：

此專案需另加15.5%稅金及服務費。阿里山英迪格酒店保有最終修改、變更、活動解釋權。

HOTEL INDIGO®

AN IHG HOTEL
ALISHAN



CHILDREN STAY FOR FREE HAVE A FUN SUMMER TOGETHER AS ADULTS AND KIDS

Spend a night with two meals for a summer getaway with your kids!
Enjoy the infinity pool, jacuzzi, hands-on activities for both adults and kids,
and complimentary shuttle service to attractions at the Hotel Indigo Alisan!
Make your kids' summer enjoyable, have fun on a family trip, and create
happy summer memories with your children!

EVENT PERIOD: Jun 15th – Aug 31st

SUMMER SPECIAL PRICE: Starting from \$12,999

(Total value starting from \$21,930, room prices vary by room type and date)

INCLUDES:

- 1 night stay (valued at \$12,128)
- L'OCCITANE Citrus Verbena Travel Bath Set
- Dinner for two at ton'u Kitchen (valued at \$6,996)
- Breakfast for two at ton'u Kitchen (valued at \$2,156)
- One child under 11 stays for free with complimentary breakfast
- Complimentary shuttle service to Fenchihu and Alishan Forest Recreation Area at fixed times and locations.
- Regular complimentary activities within the hotel.
- Receive an extra 2,000 IHG Rewards Club points per booking.
- Staying for 2 or more consecutive nights will earn an additional 10,000 points per stay.

NOTE:

- This package is subject to an additional 15.5% tax and service charge.
- Hotel Indigo Alisan reserves the right to make final modifications, changes, and interpretations of the activities.